
Styremøte 26.11.21 

Sted: Hjemme hos Jan Ove 

Til stede: Knut, Jan-Ove, Hilde, Rina, Rachelle, Marianne, Emil, Anders, Herman og Belinda 

Meldt forfall: Erik,  

Referent: Belinda 

 

1.Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Ingen bemerkninger 

2. Oppfølgingssaker  

  a) Mangler medlem og vara i valgkomiteen 

- Vi gir Marianne beskjed så fort vi har forslag, helst fra Rifle og Leirdue 

  b) Langtidsplan 

• Ingen nye innspill, virker ok og kan videreføres. Om vi har noen innspill gir vi beskjed til 

Marianne 

    c) Kretssamling for alle utøvere på tvers av grenene 

• Vi er ikke ordentlig i gang ennå. Fagkomiteene bes gå i tenkeboksen om de ønsker 

kretssamling.  

d)    Innspill til breddemidler  

• Det har kun kommet inn forslag fra fagkomite pistol. De ønsker bl.a dommerkurs og 

elektronikk kurs. Sistnevnte burde kunne være felles for rifle og pistol 

3. NSF Kretsledersamling 

Hilde informerer. Forteller at NSF har dårlig kontakt nedover i kretsene og flere er usikre på 

oppgavefordeling  

EM 2022, der har NSF fått beskjed om å ta bort bilder av våpen og reklame som er våpen relatert 

Klubber «MÅ» bytte lagnavn. De ønsker lagene skal hete noe med sportsskyting. Dette for å vise vi 

driver med sport 

Det har kommet en ny våpenforskrift. Nye våpen søknadskjemaer (2024) Det er en plan fram til 2025 

ang bly og finne gode løsninger på kulefangere 

Wenche Horten reiser rundt til klubber som trenger hjelp (klubbutvikling) og Gyda (para) har masse 

utstyr å låne bort. 

NM veka er uke 25 i Larvik med PPC og i uke 26 er det NM for alle grener 

Etter EM er det mange matter som skal gis bort, ta kontakt med Arild Groven 

 



4. Klubbledermøte 

Styret er positive til en slik samling. Vi skal finne foredragsholdere og gode temaer. Vi ser for oss 2 fra 

hver klubb som kan møte og ha konferanse på hotell inkl lunsj og middag.  Belinda har hentet inn et 

tilbud ifra Quality i Fredrikstad.  Vi ønsker å være mer synlig, skape engasjement og få inn ny energi.  

5. økonomi 

3 klubber har ikke betalt, de samme hvert år. 17.000 utestående pr.dags dato 

RTT samling en regning 

 

6. tildeling av stipend 

 Vi har fått inn 10 søknader på søkerunde 2. Vi gikk igjennom kriteriene og var enige om at stipend vill 

gjelde for skytteråret 2022.  

Vi har kr 60.000 som kan brukes til tildelingen. Følgende ble enstemmig vedtatt: 

• Johan Rånås Jakobsen 15 år i 2022  kr 10.000,- 

• Thiril Tran Brendryen 18 år i 2022    kr 10.000,- 

• Camilla Paulsen Johannessen 19 år i 2022 kr 10.000,- 

• Julie Paulsen Johannessen 20 år i 2022  kr 10.000,- 

• Vebjørn Grimsrud 18 år i 2022   kr 10.000,- 

• Even Olai Enger Throndsen 17 år i 2022  kr 10.000,- 

 

• Mysen PL ikke i henhold til kriterier  kr 0  

• Ann Helen Aune 21 år i 2022    kr 0 

• Sigmund Grimsrud 21 år i 2022   kr 0 

• Lars Gulbrandsen Lilleng 21 år i 2022  kr 0 

 

7. Fagkomitene 

- Pistol: Dommer kurs og KM 6 desember 

 

- Rifle:  Krapfoss: Sigmund tok GULL på NM  og Gull på Lag med Vebjørn og Even ,  

Hvaler: Amanda fikk to bronse  

Fredrikstad: Julie gull junior 

Julie, Thiril og Aicha tok Sølv på lag 

- Lerdue: Ønsker dommerkurs  

8. EVT    

Kurs på kontroll komite ble raskt satt opp av NIF Viken og dette var et nyttig kurs.  

Ang myndighet – kan de rapportere inn om de ser om noe er feil  

Trener kurs for klubber ble tatt opp  ( hasle trenger trener )  

Breddemidler søknadsfrist  01.12.21 


